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Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .

törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014. (II . 24.) OGY

határozat 124 . § (1) bekezdése alapján „Hogyan értékeli a kurdisztánban állomásozó magyar

csapatok biztonsága szempontjából az elmúlt hetekben kiélesedett kurd-iraki konfliktust? címme l

írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Szíjjártó Péter külgazdasági és

külügyminiszterhez.

Tisztelt Miniszter Ur !

Mint az minden bizonnyal az ön számára is ismert, az elmúlt hetekben élesedő katonai konfliktussá

vált az iraki-kurdisztáni területi vita . Korábban kurd csapatok nyomultak előre a nemzetközi

szakirodalomban csak „vitatott terűleteknek” nevezett iraki területeken, majd pedig ezen terültek nag y

részéről az Iszlám Állam csapatainak összefogásban megvalósult kiüldözése után az iraki csapato k

kiszorították a kurd csapatokat is .

Az e konfliktusban érintett terültek távol esnek a térségben állomásozó magyar katonai er ők

állomáshelyétő l . Erbil Kurdisztáni területen található, és csapataink ott végeznek széles nemzetközi

koalíció részeként katonai feladatokat . Az elmúlt napokban sajtóhírek jelentek meg arról, hogy min d

Németország, mind pedig Finnország vizsgálja további részvételét a nemzetközi katonai koalícióban .

Mint ismert, korábban az Országgyűlésben kétharmados döntés született a magyar katonák Erbilbe n

történő állomásoztatásáról . E kétharmados szavazás során néhány ellenzéki képvisel ő , mellett én

magam is támogattam az Amerikai Egyesült Államok kezdeményezésére történő csatlakozásunkat a

széles nemzetközi katonai koalícióhoz. Képviselő i felelősségemnek tekintem, hogy országgyű lési

képviselőként e misszió során mindvégig tényszerű és pontos tájékoztatást kaphassak a magya r

csapatok és a nemzetközi koalíciónk biztonsági helyzetérő l .
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Mindezek alapján tisztelettel kérdezém a Miniszter urat :

• Hogyan értékeli katonai és biztonsági szempontból a térség helyzetét a Külügyminisztérium ?

• Hogyan értékeli a térségben állomásozó magyar katonák biztonsági helyzetét és ennek

változását a Külügyminisztérium?

• Történtek-e intézkedések az elmúlt hetekben csapataink biztonságának meger ősítése

érdekében?

• Nemzetközi partnereinkkel együttműködésben milyen tervei vannak a magyar kormánynak a z

iraki-kurdisztáni térségben állomásozó magyar csapatok jövőbeni szerepvállalását érintően?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . október 19 .

Szabó Szabolcs

független országgyű lési képviselő

(Együtt)
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